

Date: 2025/05/22
Reference: 2025/444

التاريخ:

المرجع:

M/s Boursa Kuwait
State of Kuwait

السادة/ بورصة الكويت
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Disclosure of Material Information Regarding the
Promotion of Certain Executive Management
Members at Kamco Investment Company K.S.C.P.**

**الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بخصوص ترقية بعض أعضاء
الإدارة التنفيذية لدى شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع**

Reference to the above and to the requirements of the Article 4-1-1 specified in Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached the disclosure form pertaining to material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى أحكام المادة 4-1-1 من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

Nawal F. Mulla Hussain
Managing Director of Support Operations

نوال فؤاد ملا حسين
رئيس قطاع العمليات المساندة

٦١١

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

22 May 2025	22 مايو 2025	التاريخ Date
Kamco Investment Company K.S.C.P	شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة Name of Listed Company
We would like to inform you that the Board of Directors of Kamco Investment Company K.S.C.P. ("Kamco Invest"), in its meeting held today, has approved the promotion of certain members of the executive management, as follows: - Mr. Salah Ahmad Al-Wuhaib has been promoted to Managing Director of Equity and Fixed Income. - Ms. Sanaa Abdullah Al-Hadlaq has been promoted to Managing Director of Wealth Management. - Mr. Mohammed Fahad Al-Othman has been promoted to Managing Director of Alternative Investments.	نود إحاطتكم بموافقة مجلس الإدارة شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع ("كامكو إنفست") في اجتماعه المنعقد اليوم على ترقية بعض أعضاء الإدارة التنفيذية، وذلك وفقاً لما يلي: - ترقية السيد/ صلاح أحمد الوهيب إلى منصب رئيس قطاع استثمارات الأسهم والدخل الثابت. - ترقية السيدة/ سناء عبد الله الهدلق إلى منصب رئيس قطاع الثروات. - ترقية السيد/ محمد فهد العثمان إلى منصب رئيس قطاع الاستثمارات البديلة.	المعلومة الجوهرية Material Information
Not Applicable	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Significant Effect of the material information on the financial position of the company